



## معلومات من Services Australia لأهالي الطلاب الجدد

إذا كان ولدك بصدد الانتهاء من المدرسة الثانوية و مواصلة دراسته، فقد يكون مؤهلاً للحصول على مدفوعات الطالب من Centrelink.

مدفوعات الطالب، مثال Youth Allowance، متاحة للطلاب الذين يدرسون في الجامعة أو TAFE، أو أولئك الذين يتدربون كمتدربين مهنيين أستراليين. إنها مدفوعات نصف شهرية تساعد في تكاليف الدراسة. قد يحصل ولدك على Youth Allowance من Centrelink إذا كان مؤهلاً ويفي بمتطلبات الإقامة. يجب أن يكونوا:

- تحت سن 25 عامًا
- يدرسون بدوام كامل، و
- يدرسون دورة معتمدة في مؤسسة معتمدة.

يعتمد المبلغ الذي يمكن أن يحصل عليه ولدك على ظروفه.

إذا كان عمر ولدك أقل من 22 عامًا، فعادة ما نعتبره معالاً. في هذه الحالة، نحتاج إلى تفاصيل ذلك للتحقق من أن ولدك مؤهل للحصول على دفعة.

إذا كنت تحصل على Family Tax Benefit لولدك، فعادةً ما ينتهي هذا عند تركهم للمدرسة الثانوية. إذا استمروا في الدراسة، يجب عليهم التقدم بطلب للحصول على Youth Allowance بأنفسهم. يمكنهم التقديم قبل 13 أسبوعاً من تاريخ بدء الدورة، أو التدريب المهني الأسترالي.

يمكنك التحقق عبر الإنترنت مما إذا كان بإمكان طفلك الحصول على Youth Allowance أو مدفوعات أخرى للطلاب. اذهب إلى [servicessaustralia.gov.au/students](https://servicessaustralia.gov.au/students)

اتصل على الرقم **131 202** للتحدث معنا بلغتك حول مدفوعات وخدمات Centrelink.



# Information from Services Australia for parents of new students

If your child is leaving high school and going on to further study, they may be eligible for a student payment from Centrelink.

Student payments, like Youth Allowance, are available for students studying at university or TAFE, or those training as an Australian Apprentice. They are fortnightly payments that help with the costs of studying.

Your child may get Youth Allowance from Centrelink if they are eligible and meet residence requirements. They need to be:

- aged under 25
- studying full time, and
- studying an approved course at an approved institution.

How much your child can get depends on their circumstances.

If your child is aged under 22, we usually consider them dependent. In this case, we need your income details to check your child is eligible for a payment.

If you get Family Tax Benefit for your child, this usually ends when they leave high school. If they keep studying they should apply for Youth Allowance themselves. They can apply up to 13 weeks before the start date of their course, or Australian Apprenticeship.

You can check online if your child can get Youth Allowance or another student payment. Go to **[servicessaustralia.gov.au/students](https://servicessaustralia.gov.au/students)**

Call **131 202** to speak with us in your language about Centrelink payments and services.